5月限定 Available in May Only

母親節 Mother'o Day 摯愛系列5.1起 ② pecial



30ml/毫升

Rose Hydrosol Mist 100ml / 毫升

數量有限 售完即止 While Stocks Last

doTEBRA* Moringia Rose Noniching OT

玫瑰辣木滋養油 SKU: 60226819

Moringa Rose Nourishing Oil

30ml / 毫升

零售债 \$570 合身债 \$340 Wholesale: \$38

玫瑰辣木滋養油含來自辣木樹種子的油富含油酸和其他脂肪酸,與 CPTG*專業純 正調理級認證的玫瑰精油相結合。散發宜人的玫瑰香氣的同時溫和融入肌膚,有助 於打造柔軟、水潤、明亮的膚色及減少皮膚瑕疵的出現,促進健康均勻的膚色。

Moringa Rose Nourishing Oil contains oil from the seeds of the moringa tree, rich in oleic and other fatty acids, is combined with comforting and balancing CPTG* Rose essential oil gently melts into skin and helps create a soft, dewy, luminous complexion. It also helps reduce the appearance of skin imperfections and promote a healthy-looking and even skin tone while rose provides a relaxing aroma.

玫瑰滋養噴霧

SKU: 60227271

Rose Hydrosol Mist 100ml/毫升

零售債 \$575 会員債 \$345 Wholesale: \$345

攻瑰滋養噴霧散發的淡淡玫瑰花香能瞬間提神。玫瑰滋養噴霧是在我們位於保加利亞 Terra Roza 的工廠以大馬士革玫瑰花瓣蒸餾製成的。根據成分香葉醇的臨床前證據,玫瑰滋養噴霧有助於使乾燥、疲勞的肌膚恢復活力,並賦予膚色健康的光澤。

Rose Hydrosol Mist is an instant pick-me-up for your face with a light, rosy-floral aroma. This skin calming mist is created with damascena rose petals using hydro-steam distillation at our facility in Bulgaria, Terra Roza. The hydrosol helps revitalize dry, tired skin and gives the complexion a healthy-looking radiance, based on preclinical evidence from the constituent geraniol.



西洋蓍草 | 石榴籽活膚眼膜 Yarrow Pom Revitalizing Eye Mas

8 Pairs/對

SKU: 60225985

零售信 \$645 會員信 \$385

Rose

西洋蓍草 | 石榴籽活膚眼膜能有助於減少細紋和皺紋的出現,使眼部看起來更有活力。它富

PV: 38

含強效的生物活性化合物和保護皮膚的蛋白質, 能支持、滋潤和營養眼周肌膚。

西洋蓍草 | 石榴籽眼膜採用 100% 可生物降解的生物纖維材料製成,其保水能力是其他非纖造面膜材料的三倍,讓肌膚能吸收營養。不含合成香料和對羥基苯甲酸酯。

The Yarrow|Pom Revitalizing Eye Mask help reduce the appearance of fine lines and wrinkles, contributing to a revitalized, well-rested appearance. It's rich in powerful bioactive compounds and skin-protecting proteins known to support, moisturize, and nourish the skin around the eye.

The Yarrow/Pom Eye Mask is made with 100% biodegradable biocellulose material and has three times the holding capacity of other non-woven mask materials, allowing the skin to absorb nutrients. The eye mask is free of synthetic fragrances and parabens.